

Bestyrelsesmøde i VeB – onsdag d.17. august / referat

Godkendelse af dagsorden//Punkter til dagsorden

Godkendelse af referat afventes til referat foreligger

Status og info fra pony/hest (Cecilie)

- Vi har indkøbt tre ponyer. Dette betyder at vi kan udvide nogle hold med flere pladser og der er oprettet et ekstra hold.
- Ridelejrene gik godt. Inddragelse af forældre var meget vellykket. Fremadrettet vil vi lukke rideskolen i juli og der vil udpeges en ansvarlig for akutte ting i rideskolen, således at Cecilie ikke skal drive både rideskole og ridelejr på samme tid. Arbejdstelefon skal slukkes i ferier og weekender
- Ridehus: Dyser i vandingsanlægget bliver repareret snarest og der er skaffet en harve så ridehallen og udendørsbanen kan harves.
- Rideterapi starter snart og følger skolernes ferie. De starter en gang om ugen men vil måske gerne leje hal og heste to gange om ugen på sigt (tidligst om 1 år).
- Maria vil udarbejde en pressemeddelelse omkring handicapridning som aftalt med Obels Fond
- Elevskole-cup. Vi har et hold, der er videre til 2. runde og vi skal derfor afholde et Elevskole-cup-stævne igen.
- Cecilie har planer om på sigt at oprette et hold med voltigering. Dansk Rideforbund vil hjælpe med dette.
- Cecilie har også planer om at oprette kæphesteridning. Hun vil evt. inddrage de ældre medlemmer til at afholde dette.
- Der vil snarligt blive afholdt partsmøde med fokus på at vedligeholde partssamarbejdet.
- Der planlægges ridelejr i weekenden uge 41 fra lørdag til mandag.
- Vi ønsker at afholde interne stævner, men ønsker at prioritere dette i foråret 2022

Status og info fra kaninerne (Trine)

- To medlemmer har opsagt deres part
- Der er kommet en ny part til én kanin
- Lakrids har en sygdom, men er tilpas. Det er aftalt med dyrlæge at hun får lov til at gå så længe hun ikke har smerter.
- Wendy har øjenbetændelse og får salve derfor.
- Der afholdes snarligt et nyt kaninpartmøde for at hilse på nye og lige holde en status.

Status og info fra bygge og anlæg (Cecilie)

- Der er kommet en harve.
- Med henblik på at etablere nye bokse er der nogle arbejdsopgaver. I løbet af efteråret skal vi have revet et par ponybokse ned og lagt dem sammen til større hestebokse.

- *Positiv klubånd - hvor der er plads til alle*
- *Kvalitet i alle gøremål - vi gør os umage*
- *Ansvarlighed overfor fællesskabet - sammen "bærer vi klubben"*
- *Horsemanship og kaninkærlighed - at vores dyr har det godt*



VeB; plads til forskellighed i fællesskabet – med fokus på deltagelse, medansvar og glæden ved at bidrage.

- Der er en udfordring med at vi ikke har nok skabe. Det foreslås at vi indkøber nogle mindre skabe, sådan at dem, der ikke har så mange ting, kan leje disse og frigive de større skabe til parter og andre, der har behov for mere plads
- Vi vil gerne købe en springvogn. Ideen er at vi åbner det springrum vi har, således at springvognen kan stå derinde og er nem at komme til uanset sæson.
- Vi ønsker at få tilknyttet flere frivillige til bygge / anlæg i et frivilligt korps. Foreløbig er Michael, Kristian og Uffe interesserede.
- Vi skal have anlagt frostfri vandkopper. Vi undersøger om det kan gøre i weekenden uge 42/43. Michael (Simones far) vurderer hvor stort et antal frivillige, der er brug for.

Status på Fonde (Anna)

- Maria kontakter Rema / Føtex Food vedr. sponsorat
- Anna hører Guldbageren vedr. kæpheste Kagemænd og rundstykker til 60 / logo til trøjen.
- Valerie søger DIF
- Vi ønsker en sponsoransvarlig. Camilla og Cecilie står for at opstarte et sponsorudvalg med udgangspunkt med afsæt i klubbens medlemmer.
- Vi ønsker at skrive en liste over ting vi mangler, som klubbens medlemmer kan byde ind med. Simone kontakter Heidi for at udarbejde sådan en liste.

Status på økonomi (Valerie og Helle)

- Status er at vi har en økonomi, der netop er i balance, men der generes ikke overskud til uforudsete udgifter og nyinvesteringer. I budgettet er der tænkt på ansættelse af ekstra medarbejderudgifter og evt. frostfri vandkopper.

Aktiviteter

- Vi vil afholde julefrokost. Dato d.27.11.21. Aktivitetsudvalget (Maike) melder snart dato ud.
- Kæphesteløb lørdag d.18.9.21. Vi har fået 10.000 fra Nordea Fonden til at indkøbe materiel til løbet. Vi skal bl.a. indkøbe kæpheste, spring osv. Valerie skal bestille T-shirts hos Nordea Fonden. Maria orienterer "Mig og Aalborg" om eventen med henblik på en artikel. Der nedsættes en ad hoc arbejdsgruppe bestående af Maria, Cecilie... Valerie vil gerne være med i cafeteriet.
- Ren Natur d.4.9.21. Jytte er tovholder på dette. Der skal findes ca. 25 frivillige.
- Der skal afholdes arbejdsweekend i september. Opgaven er at kalkning af stald. Det foreslås at være d.25.9.21. Signe er tovholder på dagen.

Børneattest til frivillige

- Vi fastholder Foreningens eksisterende procedure.

Årshjul

- Årshjul udfyldes af Cecilie og Trine, finder en måde at præsentere årshjulet på
 - *Positiv klubånd - hvor der er plads til alle*
 - *Kvalitet i alle gøremål - vi gør os umage*
 - *Ansvarlighed overfor fællesskabet - sammen "bærer vi klubben"*
 - *Horsemanship og kaninkærlighed - at vores dyr har det godt*



VeB; plads til forskellighed i fællesskabet – med fokus på deltagelse, medansvar og glæden ved at bidrage.

Hvem er klubbens primære målgruppe

- Det prioriteres at fastholde foreningens fokus på elevskolen, breddeaktiviteter og elevskolens sammenhold. Herunder er det samtidig vigtigt for klubben at være attraktiv for både yngre, men også de lidt større elever i teenagealderen, uden at både voksne og seniorer elevrytteres behov overses.

Planerne på Væddeløbsbanen

- Valerie kontakter Esben vedr. inddragelse i projektet vedr. planerne på Væddeløbsbanen.

- *Positiv klubånd - hvor der er plads til alle*
- *Kvalitet i alle gøremål - vi gør os umage*
- *Ansvarlighed overfor fællesskabet - sammen "bærer vi klubben"*
- *Horsemanship og kaninkærlighed - at vores dyr har det godt*

